
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 17. marts 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Samrådsspørgsmål J
Hvordan forholder ministeren sig til, at professionshøjskolen UCC i den netop
offentliggjorte kvalitetsmåling fik den dårligste måling af alle professionshøj-
skoler, som det blandt andet fremgår af ”Studerende giver karakterer til ud-
dannelser i ny kæmpemåling”, Politiken den 5. marts 2017?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bruno Jerup (EL).

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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